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Abstract (en)
The connecting device has a pipe implemented as exhaust entrance pipe and a following pipe having a catalyst provided with an isolation and
connected to the exhaust entrance pipe with compression joint. A front side flange (9) of the exhaust entrance pipe (2) has a ring element (10) and
connected in a V-shaped cross section. An angular surface (15) faces the ring element (16) which is angular in cross section and which supported
with the pipe (3). The front side flange of the exhaust entrance pipe is arranged radially and extends outward in one level (X-X) with a facing
connecting flange (11) of the V-shaped ring element, which spreads from the outside the pipe.

Abstract (de)
Die Verbindungsvorrichtung umfasst einen mit einem stirnseitigen Flansch (9) des Abgaseintrittsrohres (2) verbundenes im Querschnitt V-förmiges
Ringelement (10), das mit einer seiner Schrägflächen (15) an einer gegenüberstehenden Schrägfläche (19) eines im Querschnitt winkelförmigen
Ringelements (16) abgestützt ist und welches mit dem Aufnahmerohr (3) im Bereich der Isolierung für den Katalysator angeordnet und verbunden
wird. Das V-förmige Ringelement (10) und das winkelförmige Ringelement (16) sind gemeinsam über eine Spannschelle (S) zusammenhaltend
befestigt.
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